
Ministerstwo zdrowia jednak będzie płacić za leczenie dzieci chorych na rzadkie schorzenia. Takich dzieci 

w Polsce jest blisko 50, ich leczenie jest bardzo drogie, ale bez kosztownych lekarstw są skazane na pewną 

śmierć. Ministerstwo będzie płacić, mimo że Agencja Oceny Technologii Medycznych była przeciw. 
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